
Fra: Nilam Mahmood[Nilam.Mahmood@delebil.no]
Sendt: 16.09.2020 17:21:53
Til: Trovum, Mabel Katrine; COWI AS v/ Tore Methlie Hagen; Bjarte Kaldestad
Tittel: RE: Avklaring angående antall usanerte biler lagret samtidig på støpt plate utendørs - Atracco Moss

Hei,
 
Det forventes normalt å fortløpende kunne ta inn de kjøretøy som kommer og at behovet for mellomlagring derfor
normalt vil være lavt. Det vi imidlertid kunne oppstå hendelser på anlegget der det f.eks. inntreffer feil på det
utstyr som benyttes til sanering, sykefravær blant ansatte, eller unormalt stor inngang av kjøretøy. Dette gjør at
plata etableres med en større kapasitet enn forventet behov. Som påpekt skulle da også stått oppgitt inntil 30
kjøretøy i selve søknadsskjemaet. Vi beklager dette men ønsker som sagt at tallet korrigeres til inntil 30. 
 
Med vennlig hilsen / Best regards
Nilam Mahmood
Daglig leder
Mobil: +47 46 93 30 66
E-post: nilam.mahmood@delebil.no

 
TENK MILJØ, TENK BRUKTE BILDELER!
ATRACCO Moss
Vanemveien 11
1599 Moss
 
 
 

From: Trovum, Mabel Katrine <maktr@fylkesmannen.no> 
Sent: onsdag 16. september 2020 15:53
To: COWI AS v/ Tore Methlie Hagen <tmeh@cowi.com>; Nilam Mahmood <Nilam.Mahmood@delebil.no>; Bjarte
Kaldestad <bjarte.kaldestad@delebil.no>
Subject: Avklaring angående antall usanerte biler lagret samtidig på støpt plate utendørs ‐ Atracco Moss
 
Hei igjen, 

I oppdatert overvannsnotat står det nederst på side 8 at «På vestre del av tomta etableres en støpt betongplate
på ca. 400 m² for midlertidig oppbevaring av inntil 30 kjøretøy, hvis det ikke er kapasitet til å ta disse direkte til
miljøsanering». Det står imidlertid i selve søknadsskjemaet at dere søker om 5-10 stk usanerte biler lagret på
dette dekket.
 
Vi ber dere om avklaring på hvor mange usanerte biler dere søker om å mellomlagre samtidig på dette støpte
dekket.
Med vennlig hilsen
Mabel Katrine Trovum
rådgiver
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